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Geachte leden van de raad,  Naar aanleiding van berichtgeving over het verdwijnen van zwanen heeft de fractie van de Partij voor de Dieren op 24 augustus jl. ons vragen gesteld over het verdwijnen van zwanen. Hieronder treft u de beantwoording aan.   
Vraag 1 Bent u bekend met het verdwijnen van zwanen in onze gemeente?  
Antwoord Op 11 juli is er bij de politie een melding binnengekomen dat in Pijnacker op 1 locatie twee zwanen gezinnen woonden, maar niet meer aanwezig waren. Het ene gezin had zeven kleintjes, het andere gezin vijf. De melder gaf aan dat alle zwanen behalve twee kleintjes weg waren. Deze twee kleine zwaantjes zijn door de dierenambulance opgehaald. Op basis van deze melding is door de politie een twitterbericht uitgegeven waarin gevraagd werd informatie over zwanen die weg zijn aan de politie door te geven. Dit heeft geen nieuwe informatie opgeleverd. Het is dan ook lastig om te spreken van het verdwijnen van zwanen: zwanen zijn wilde dieren met een sterke eigen wil.  
Vraag 2 Kunt u (indicatief) aangeven hoeveel meldingen er zijn gedaan en hoeveel zwanen er in onze gemeente verdwenen zijn?  
Antwoord Andere verdwijningsgevallen dan hierboven vermeld zijn niet bij politie of gemeente gemeld.  
Vraag 3 De politie Pijnacker-Nootdorp heeft al eerder een tweetbericht verzonden, waarbij inwoners worden verzocht extra alert te zijn op de verdwijning van zwanen. Wordt er extra toezicht gehouden naar aanleiding van de verdwijning van zwanen? Zo ja, hoe vaak en waar? Zo nee, waarom niet en bent u bereid om in overleg te gaan met de politie voor extra toezicht?  
Antwoord U refereert hier aan het bericht van 11 juli jl. Uit het feit dat zwanen op 1 locatie niet meer aanwezig zijn, valt niet op te maken of de zwanen door menselijk handelen weg zijn of uit vrije wil zijn vertrokken. De vraag van de politie aan inwoners om mee te kijken naar de zwanen is een prima idee: meer ogen zien meer. Uit deze oproep is geen informatie gekomen dat er andere zwanen zijn verdwenen en is er (dus) ook geen opsporingsinformatie bij de politie binnengekomen.  
Vraag 4 Bent u bereid om een onderzoek in te stellen naar de verdwijning van de zwanen? Zo nee, waarom niet?  
Antwoord Verder onderzoek is niet ingesteld, omdat het probleem niet is aangetoond.  
Vraag 5 Kunt u de gemeenteraad op de hoogte houden van de ontwikkelingen met betrekking tot de verdwijning van de zwanen? 
 
Antwoord Gelet op bovenstaande is daar geen aanleiding voor.    
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Het college van Pijnacker-Nootdorp,    drs. J.P.R. Woudstra secretaris mw. F. Ravestein burgemeester  


